

## STRATEGI PELAKSANAAN PEMBELAJARAN DAN PEMUDAHCARAAN DI PUSAT PEMBELAJARAN

**NAMA PUSAT : LET'S GET CRAFTY**

**PUSAT/ FUNGSI : ART & CRAFT @ KRAF & KREATIF**

**TAJUK/ TEMA : KAPAL TERBANGKU**

BIL	PERKARA	CATATAN	
1	<b>STANDARD KANDUNGAN</b>	KE 3.3.4	Menghasilkan binaan kreatif
2	<b>STANDARD PEMBELAJARAN</b>	KE 3.3.3	Membuat corak dan rekaan mengikut kreativiti sendiri
		KE 3.3.6	Menghasilkan karya kreatif menggunakan bahan kitar semula
3	<b>STREAM</b>	<b>S</b>	Membuat pemerhatian menggunakan deria
		<b>T</b>	Menggunakan pelbagai media untuk membuat rekabentuk ciptaan
		<b>R</b>	Bertolak ansur dan bertoleransi semasa menjalankan aktiviti
		<b>E</b>	Membuat lakaran rekabentuk ciptaan
		<b>A</b>	Menghasil ciptaan mengikut idea dan daya kreativiti
		<b>M</b>	Mengklasifikasikan objek mengikut ciri-ciri tertentu
4	<b>ABM</b>	Penyepit baju kayu, <i>glue gun</i> , warna air, berus warna, tali benang	
5	<b>KEMAHIRAN</b>	<b>KENDIRI POSITIF</b>	<b>SOSIAL</b>
		i. Ekspresi	i. Keterlibatan

		ii. Mengawal perasaan iii. Menyatakan pendapat	ii. Berkongsi vi. Bekerjasama vii. Berkomunikasi
6	<p><b><u>STRATEGI PELAKSANAAN</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kanak-kanak berada di dalam pusat pembelajaran.</li> <li>2. Guru menunjukkan contoh kapal sepit kayu yang telah siap kepada kanak-kanak.</li> <li>3. Kemudian kanak-kanak dirangsang oleh guru untuk melakukan aktiviti menghias dan mewarna kapal terbang daripada sepit baju kayu.</li> <li>4. Kanak-kanak mewarnakan bilah sepit kayu yang telah dicantum, kemudian mewarnakannya mengikut kreativiti masing-masing.</li> <li>5. Kanak-kanak menjalankan aktiviti bersama dengan rakan-rakan dengan penuh yakin dan berani.</li> <li>6. Kanak-kanak mengikat kapal terbang yang sudah siap dengan tali benang.</li> <li>7. Kanak-kanak membentangkan hasil seni tersebut dan rakan-rakan lain bebas memberikan pandangan berkaitan hasil seni yang dibentangkan.</li> <li>8. Hasil kerja murid ditampalkan/ dipamerkan dan kanak-kanak lain memberikan markah (melekatkan <i>sticker</i> pada hasil seni yang dipamerkan) - <i>Gallery Walk</i></li> </ol> <p><b><u>Nota:</u></b></p> <p>* guru boleh menyediakan pelbagai ABM berdasarkan kreativiti guru serta minat kanak-kanak</p> <p>* hasil seni kanak-kanak dikumpulkan dan dijadikan sebagai scrapbook untuk dipamerkan</p>		